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PROTOKÓŁ Nr XXII.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 19 sierpnia 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41 , początek godzina  14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Dyrektora  Zakładu Komunalnego 

Leszka Klima, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Panią Kierownik Biura Dzielnicy 

Urszulę Zamiatała, Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do  porządku obrad następujących projektów uchwał 

- opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 198, 

- opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

operatorom i przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto Zielona Góra – druk nr 199, 

- opinii o projekcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządcą jest Miasto Zielona Góra – druk nr 200. 

Na komisjach projekty tych uchwał były już dzisiaj omówione. 

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał. Projekty zostały przyjęte do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

projektami. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów trzech ostatnich Sesji. 

Sekretarz oświadczył , że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół z przebiegu Sesji z dnia 17 czerwca został przyjęty przy 12 głosach za i 2 wstrzymujących się.  

Protokół z przebiegu Sesji z dnia 28 lipca został przyjęty przy 9 głosach za i 5 wstrzymującym się. 

Protokół z przebiegu Sesji z dnia 12 sierpnia został przyjęty przy 10 głosach za i 4 wstrzymujących się . 

 

                                  4.Sprawozdanie z Działalności Zarządu za II kwartał 2016. 
 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski – przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządy za II 

kwartał 2016 roku. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania.   

Pytań nie zgłoszono.  

 

5. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części 

odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka 

w pieczy zastępczej – druk 190. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.185.2016. 

 

2) 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia  międzygminnego ws. budowy przystani rzecznych – druk nr 

193. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.186.2016. 
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3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 

funduszu na nagrody dla nauczycieli – druk nr 195. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.187.201 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 191. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.188.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 196 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.189.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 197. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył , że projekt  uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.190.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg przebiegających w granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra  

do kategorii dróg gminnych – druk nr 198. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący  Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.191.2016. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych operatorem i 

przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto Zielona Góra – druk nr 199. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył , że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.192.2016. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych – druk nr 200. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXII.193.2016. 

 

6. Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radna Joanna Pawelczyk, odczytała wniosek grupy mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin w sprawie 

nadania nazwy rondu w Nowym Kisielinie „Błękitnych Kisielin”, była to nazwa drużyny piłkarskiej. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, przyjął wniosek, który zostanie przekazany do Departamentu Rozwoju 

Miasta, celem rozpatrzenia. 

 

7.Sprawy  różne. 

Sołtys sołectwa Sucha Ireneusz Rypson zwrócił się z prośbą do dyrektora ZKG Leszka Klima o wycięcie  

gałęzi, przy drodze na osiedle „Złote Piaski”. 

 

Sołtys sołectwa Mieczysław Momot – przy naszym rondzie zostały z jednej strony postawione słupki, 

czy nie można by było przesunąć ich tak, by mieszkańcy mogli parkować pod swoimi posesjami. 

 

Przewodniczący Dzielnicy, na kolejnej Sesji będzie dyrektor Urbański, wówczas wszystkie problemu mu 

zgłosimy. 

 

Kierownik Biura Dzielnicy poprosiła, aby do 30 września podać propozycję podziału środków z funduszu 

sołeckiego, aby tak się stało zebrania sołeckie powinny się odbyć do 15 września, by był czas na 

ewentualne poprawki. 

 

Radny Jerzy Szczepski zwrócił się z propozycją wystąpienia do Rady Miasta, podziękowania naszym 

dyrektorom placówek oświatowych. 

 

Sołtys sołectwa Barcikowice, Franciszek Kosidło powiedział, że odkąd miasto przyjęło wieś, nie 

czyszczone są kolektory, chwasty są już metrowe, nie wykaszane są krzaki przy drogach. 

 

Sołtys sołectwa Ochla, Aleksander Kosowicz zwrócił się z zapytaniem do dyrektora Klima, kiedy będą 

sprzątane drogi. 

 

Dyrektor Klim odpowiedział, że na najbliższej sesji Rady Miasta ma zostać zmieniony budżet dla 

Zakładu, o 36 tys. zł, z przeznaczeniem na dwukrotne sprzątanie dróg. Ponadto złożyłem już wniosek o 

zakup zamiatarki. 

Poza tym Dyrektor zwrócił się z prośbą do zebranych o pomoc w znalezieniu pracowników, potrzebny 

jest operator koparki, ciągnika i ładowarki, i samochodu ciężarowego. 

 

Radny Tadeusz Borek stwierdził, że gdyby dyrektor Sikora uczestniczył również w Sesji a nie tylko w 

Komisji, wiele problemów można by od razu wyjaśnić.  

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że jest mu bardzo przykro jak Pan Przewodniczący Dzielnicy 

potraktował mieszkańców Łężycy, którzy reprezentowali grupę 200 mieszkańców. Zachował się Pan 

wobec nich bardzo arogancko, którego ja nie mogę zaakceptować.  

Niezależenie od tego, czy ktoś na Pana głosował czy nie, powinien był Pan mieszkańca dopuścić do 

głosu, i pozwolić mu na przedstawienie opinii ponad 200 mieszkańców Łężycy. Było to tym bardziej 

uzasadnione ponieważ Rada Dzielnicy miała głosować nad uchwałą ich dotyczącą. Uniemożliwił Pan 
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Radnym na zapoznanie się z argumentami drugiej strony sporu, co mogło mieć wpływ na stanowisko 

Rady w trakcie głosowania. Nie eksponuje racji żadnej ze strony sporu, ale uważam, że zadaniem Pana 

Przewodniczącego i moim jest rozwiązywanie sporów a nie ich podsycanie poprzez tak arogancje 

zachowanie. 

Reprezentuje Pan wszystkich członków Rady a nie tylko wybranych. Tym bardziej jest mi przykro, że 

Prezydium siedzące obok Pana Przewodniczącego legitymizowała Pańskie nieprzyzwoite zachowanie. 

Ostatecznie mieszkańcy się dogadali i dzisiaj uchwała została przyjęta w atmosferze porozumienia. 

Podkreślam jeszcze raz, że nie akceptuję  aroganckiego zachowania Pana  Przewodniczącego. Proszę 

pamiętać Panie Przewodniczący, że arogancja i buta władzy to droga, która zawsze prowadzi do 

żałosnego końca. Ci, co ją obierają staja się głusi i ślepi na argumenty, a otaczający ich lizusy tylko 

utwierdzają ich w tym przekonaniu, że postępują właściwie. 

 

Przewodniczący Dzielnicy powiedział, że dziękuję za uwagę ale to ja prowadzę Sesje i decyduję kiedy 

kto zabiera głos, w moim zachowaniu wobec mieszkańców nie widzę uchybienia, postąpiłem zgodnie ze 

Statutem. 

 

Sołtys sołectwa Racula Mirosława Jabłonka zaprosiła na IX Dni Raculi, które odbędą się w najbliższą 

sobotę. 

 

Na tym o godz. 15. 15 Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa  Fogiel                            Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 


